
BESTYRELSESMØDE – 12 JUN 2024
Sted: Sekretariatet
Klokkeslæt: 1900 – 2100

Deltagere:
Isabella, Kirsten, Lene, Linda, Michael, Michael H., Mikael, Sarah, Tina T. & Tina R.

Afbud:
Allan & Sara

Referent:
Lene

REFERAT

a. Siden sidst Møde med SI:
- Staldmiljø (hvid og gul stald) Startes op i

uge 26
- Ventilation (gul stald) Startes op i uge 26.
- Round Pen. Sponseret af Vennerne

Justeret ansvar i forhold til halvparter (Mette/Linda).
- Linda er bindeleddet til bestyrelsen. Mikael, Tina,

Mette og Linda definerer rollerne.
- Underviserne efterspørger en liste over hvilke

heste, der mangler halvparter.

Øvelse med Holstebro Brandvæsen (efterår)
Besøg af ny formand for DRF, Dan Boyter

b. Gennemgang af økonomi Det ser fint ud. Tina har fået god hjælp af Michelle.

c. Gennemgang af årshjul
(3 måneder frem)

JUNI:
- Rytterlejr (weekend u. 26)

JULI:
- Sommerferie
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AUGUST:
- Genoptræning (u. 31 (juli/august)
- Tina/Mette laver plan til parter

- OBS: Heste der ikke har part

Status fra HOSK Venner Spejle i lille ridehal. Stemning for det😊 Michael H.
undersøger priser og størrelser.

Ønske om såning af græs på vinterfolde

Forslag om oprettelse af støtteudvalg til hjælp for
indsamling af penge til klubben (lodder, julekalendre
o.l. eller lave arrangementer for børnene). Isabella
laver en folder til uddeling blandt forældre.

Round Pen - status på denne.

Åbningsdage i rytterstuen fortsætter efter ferien. Der
er et ønske om tarteletter😉

e. Status fra SI Intet at bemærke.

f. Status fra daglig leder Den lille hal dybdeharves snarest, så den ikke er så
glat.

Elevhestene kommer på døgnfold efter rytterlejren og
lidt i uge 26 og 27 (grundet renovering)

Besøg hos Ivan og Mads, vores wrapleverandører.
Mulighed for frøgræshalm til elevhestene

g. Punkter til drøftelse Rammer for reduktion af opstaldningspris for
personale

- Ansatte med 25t/ugen har mulighed for
reduktion i opstaldningsprisen

Vi ændrer tidspunktet om eftermiddagen, til at
hestene skal være inde kl. 17. Det er stadig vigtigt, at
der ikke efterlades nogle heste alene på foldene.
Vi opfordrer til, at folk finder en foldmakker, så der
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ikke er så stort pres på foldene.

Retænkning af elevskolen (klar efter årsskiftet,
måske oktober/november)

- Undervisere
- Elevheste - status/udskiftning
- Der skal gøres noget snart ellers gøres

elevskolen endnu mindre interessant
- Forsimplet holdopbygning (T, B, Ø, V &

H)
- "specialhold"
- Elev skal passe til hold samt fokus på

udvikling og “oprykning”
- Undervisningsplaner
- Onsdag - trækhold 1615-1645
- Torsdag - skovtur/ponygames dag

Forældrene efterspørger struktur og rød tråd på
holdene. Vi er også udfordret på elevheste pt, hvilket
kan mærkes på holdene.

Ønske om at lave en plan for timerne, så man ikke
træner det samme igen og igen, men gøre timerne
mere spændende og varierede.

Tina, Linda og Lene har en drøftelse klar til mødet i
august.

h. Eventuelt Næste møde d. 14/8 2024

Mikael Søgaard
formand – Holstebro Sportsrideklub
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